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افشارزاده:خانه کرار مبله بود و او 
چیزی از خودش نداشت

اتهام جدیدی که جاس��م کرار به باش��گاه 
استقلال زده است نشان می دهد دردسرهای او 
برای باشگاه استقلال حالاحالاها تمام نمی شود. 
حت��ی بعد از جدایی! کرار باش��گاه را متهم به 
دزدی از خانه ای کرده اس��ت که برای او اجاره 
شده بود. اما بهتر است پاسخ مدیرعامل باشگاه 
به این ادع��ا را بخوانید: »بحث کرار به اینگونه 
است که ما متعهد شدیم مالیات او را پرداخت 
کنیم، چندین بار با او در این باره صحبت کردیم 
و این بازیکن مدعی ش��د خ��ودش مبلغ ۱۱۷ 
میلیون تومان مالی��ات را پرداخت کرده و این 
عدد را از باشگاه طلبکار است. ما از اداره مالیات 
استعلام گرفتیم و متوجه شدیم کرار مالیاتش 
را پرداخت نکرده و هیچ فیشی از اداره مالیات 
در اختیار ندارد.« افشارزاده درباره ادعای دزدی 
از خان��ه کرار توضیح داد: درباره عوض ش��دن 
قفل خانه و سیاهنمایی ای که کرار در صفحه 
اجتماعی خود انجام داده باید بگویم این خانه 
در اجاره من به عنوان سرپرس��ت باشگاه است 
و اجاره آن را هم خود باش��گاه می دهد نه کرار 
که مدعی ش��ده خودش اجاره آن را پرداخت 
می کند. وقتی خانه به نام من اجاره شده پس 
مالک هم من هستم و این اختیار را دارم که از 
آن استفاده کنم. وقتی کرار کلید خانه را تحویل 
نداد باش��گاه با حضور نماینده های حراس��ت 
وزارت ورزش و بنگاه معاملات املاک قفل خانه 
را عوض کرده و این مساله صورتجلسه شد. خانه 
را هم تحویل پروپییچ دادیم. در منزلی که کرار 
س��اکن بود هیچ اموالی از او نبوده که بخواهد 
کسی را متهم به سرقت کند. خانه مبله تحویل 
او ش��ده بود و این بازیک��ن از خودش چیزی 

نداشت و تمام لوازمش برای باشگاه بود.  

ایمون به جای پرسپولیس
 سر از آمریکا درآورد

مهاج��م س��ابق پرس��پولیس ک��ه باره��ا 
تمایل��ش برای بازگش��ت ب��ه ایران را نش��ان 
داده ب��ود این ب��ار س��ر از آمری��کا درآورد ت��ا 
فوتبال��ش را در لیگ دس��ته دوم این کش��ور 
ادامه بدهد. ایمون زای��د با هت تریک خود در 
 دارب��ی مع��روف پایتخت آن ه��م در کمتر از 
۱0 دقیقه توانس��ت نام��ش را در دل هواداران 
پرسپولیس به ثبت برس��اند و شهرت خاصی 
در فوتبال ایران به دس��ت بی��اورد. این مهاجم 
32 ساله دو ملیتی بعد از تمام تلاش هایی که 
برای بازگشت به فوتبال کشورمان و پرسپولیس 
انجام داد وقتی دید باش��گاه قدمی برای جذب 
او برنمی دارد ترجیح داد سایر پیشنهاداتش را 
بررس��ی کند که در نهایت یک��ی، دو روز قبل 
قراردادی 2 ساله با باشگاه ایندی الون آمریکا در 
ایالت ایندیاناپلیس امضا کرد و به صورت رسمی 
به جمع شاگردان تیم هانکینسون پیوست تا 
فوتبالش را در لیگ دس��ته دوم آمریکا موسوم 
به ان ای اس ادامه دهد. باش��گاه ایندی  الون در 
فصل گذشته رقابت های دسته دوم آمریکا که 
با حضور ۱2 تیم برگزار می ش��ود به مقام نهم 
رس��ید و حالا تیم هانکینسون امیدوار است با 
جذب ایمون زاید بتواند مشکلات گلزنی اش را 
به حداقل رسانده و نتایج بهتری در این فصل از 

رقابت ها کسب کند. 

برانکو: به من باشد رونالدو را 
جذب می کنم

س��رمربی تیم فو تبا ل پر سپولیس می گوید 
اگر به او باش��د رونالدو را جذب می کند. البته 
برانکو می گوی��د در این موض��وع نمی تواند با 
باشگاه رئال توافق کند. برانکو ایوانکوویچ پس 
از تمرین روز یکشنبه اظها ر کرد: ما در بازی با 
پدیده استحقاق باخت نداشتیم اما به تیم حریف 
تبریک می گویم که عملکرد خوبی داشت و در 
نهایت نتیجه  به سود آنها رقم خورد. من مربی 
هستم و دوست دارم تیمم خوب بازی کند اما 
چنین امکانی وجود ن��دارد اما در این بازی در 
برخی از دقایق بازی خوب عمل کردیم، با اینکه 
فکر می کنم به طور کلی نس��بت به بازی های 
قبلی ضعیف تر بودی��م. در ادامه، خبرنگاری از 
سرمربی پر سپولیس پرسید چه بازیکنانی قرار 
است در نیم فصل به جمع شما اضافه شوند که 
برانکو در پاسخ به این سوال نیز گفت: پیشنهاد 
شما چیست؟ وحید امیری با نفت قرارداد دارد، 
بیرانوند هم همین طور. البته ما نیاز به جذب 
د ر وازه ب��ان نداریم زی��را د ر وازه بان ما ملی پوش 
است. البته اگر به من باشد، می خواهم رونالدو را 
جذب کنیم که البته نمی توانیم با ر ئال  ماد رید 
بر س��ر این موضوع به توافق برسیم. شما فکر 
می کنی��د مربی تیم ذوب آه��ن اجازه می دهد 
کاوه رضایی این تیم را ترک کند؟ او در پاس��خ 
به س��والی درباره اخراج سوشا مکانی در بازی 
با پدیده، افزود: الان س��وال من این اس��ت که 
چه کس��ی برای ما در آن بازی امتی��از آورد؟ 
بازیکنان من در مقابل پدیده چهره یک برنده را 
داشتند و اشتباه تاکتیکی و تکنیکی در فو تبا ل 
 پیش می آید. ما وظیفه داریم که اش��تباه ها را 

به حداقل برسانیم.

پشت پرده تشکر خاص رامین از علی کریمی
آقای شماره 8 

و لطف تاریخی به رضاییان
پرس��پولیس ب��از ه��م در ثانیه ه��ای پایانی 
از شکس��ت گریخ��ت و موف��ق ش��د همانن��د 
دارب��ی تهران، ب��ازی باخته را با تس��اوی عوض 
کن��د. زنن��ده گل رامی��ن رضاییان ب��ود، مدافع 
 ملی پ��وش قرمزه��ا که هن��گام خوش��حالی با 
2 دستش عدد 8 را نشان داد. در ابتدا هیچکس 
متوجه چرایی نمایش این عدد نشد اما رضاییان 
در مصاحبه با خبرنگاران مشهدی عنوان داشت 
با این کار خواس��ت گلش را تقدیم علی کریمی 
کند.  اما بهانه رامین چه بود و چرا باید بدون علت 
خاصی، ناگهان به یاد علی کریمی بیفتد؟ رضاییان 
دیگ��ر در این ب��اره توضیحات اضاف��ه ای نداد اما 
پیگیری ها دلیل این رابطه را روشن ساخت. زمانی 
که کارلوس کی روش از علی کریمی به عنوان یکی 
از دس��تیاران ایرانی اش دعوت به همکاری کرد، 
کریمی وظیفه داشت بازی چند تیم خاص را زیر 
نظر داشته باشد و بازیکنانی که از منظر او قابلیت 
حضور در تیم ملی را دارند به سرمربی پرتغالی تیم 
معرفی کند. راه آهن یکی از آن تیم ها بود و بازی 
رضاییان موجب شد علی کریمی نام او را یادداشت 
کند. قبل از اعلام لیس��ت ملی پوشان، پیش آغاز 
جام ملت های آسیا که سال قبل در استرالیا برگزار 
ش��د، کریمی از راه آهن نام رامین را نوش��ت و به 
کی روش گفت این بازیکن می تواند همان کارآیی 
پولادی را در سمت راست زمین داشته باشد. پس 
از معرف��ی رضاییان، ک��ی روش در بین فیلم های 
ضبط شده بازی های راه آهن، مجددا عملکرد این 
مدافع را ارزیابی کرد و در نهایت به کریمی اعلام 
کرد، انتخابش را تحسین می کند. اینچنین بود که 
رامین رضاییان قبل از پیوستن به پرسپولیس در 
لیس��ت کی روش جا گرفت و از آن روز به بعد به 
صورت متوالی نامش در لیس��ت دعوتی ها دیده 
می ش��ود. البته کریمی قبل از شروع فصل هم به 
مسؤولان پرس��پولیس اعلام کرد با خرید رامین 
می توانند سمت راست تیم خود را بیمه کنند. از 
آنجایی که کریمی چندان اهل مصاحبه و بازگو 
کردن دس��ت کم این مسائل نیست هرگز درباره 
نقشش در ش��کوفایی رامین رضاییان حرفی به 
زب��ان نی��اورد اما چندی پی��ش در صحبت های 
خودمانی با یکی از افراد نزدیک به تیم ملی به این 
 موضوع اش��اره داشت و گفت که خوشحال است 
پیش بینی اش درباره رضاییان درست از آب درآمد 
و کی روش با اعتماد به این گزینه، موجب معرفی 
او به عنوان یک بازیکن درجه یک و ملی پوش به 

فوتبال ایران شد.

فان خال در بدترین شرایط
اندی میتن: در دسامبر 89 تماشاگران از باشگاه 
می خواستند سرالکس فرگوسن اخراج شود. آنها 
در اولدترافورد علیه اش شعار می دادند، اما باشگاه 
پشت مربی اش ایستاد. شنبه در آغاز بازی، 25000 
تماشاگری که از منچستر به استادیوم بریتانیا رفته 
بودند آواز »ارتش س��رخ و سفید لویی فان خال« 
 را س��ر داده بودن��د، البته این مرب��وط به قبل از 
2 گل استوک در ۷ دقیقه در همان نیمه  اول بود. 
۷ س��ال پیش بازیکنان جت لگ گرفته  یونایتد 
که تازه به مقام قهرمانی جام باش��گاه های جهان 
رس��یده بودند در باکسینگ در همین استادیوم 
مقابل استوک قرار گرفتند و با تک گل کارلوس 
توز بازی را بردند. فاصله  آن تیم س��ال 2008 با 
این تیمی که حالا می بینیم خیلی زیاد اس��ت. 
ش��اید یونایتد متمول تر ش��ده، اما آنقدر سقوط 
کرده که فقط قرار گرفتن بین 4 تیم اول برایش 
نتیجه ای مطلوب محسوب می ش��ود. اد وودوارد 
تصمیم گیرنده  اصلی در یونایتد است و رابطه ای 
صمیمی با لویی فان خال دارد. وودوارد معمولا در 
تمام بازی های یونایتد حاضر است، اما روز شنبه 
نبود. فقط س��ر بابی چارلتون و ریچارد آرنولد در 
استادیوم بریتانیا شاهد شکست تیم شان بودند. 
تماشاگران بعد از بازی برای حمایت از تیم شان 
بازیکنان را تش��ویق کردند و برایش��ان دس��ت 
زدند. ام��ا در حال حاضر ای��ن تیم لایق چنین 
حمایتی نیس��ت. یونایتدی ها کمب��ود برد، گل، 
رهبر، جنگندگ��ی و جذابیت دارند، یونایتدی ها 
کمبود اعتماد به نفس دارند. فان خال این هفته 
تلاش کرد با آن کنفرانس مطبوعاتی پرش��ور و 
اعلام متحد بودن همه در باش��گاه اندکی از این 
روحی��ه و اعتماد به نفس را به تیمش بازگرداند. 
حتی تماش��اگران هم در آن باد و باران ش��دید 
نقش خودش��ان را بازی کردند، اما نتیجه نهایی 
تفاوتی نکرد.قبل از بازی مقابل استوک میانگین 
۱/29 گل در هر بازی بدترین آمار یونایتد از همان 
دسامبر 89 با سرالکس فرگوسن به بعد بود. حالا 
این آمار پایین تر هم آمده. فان خال در این بازی 
رونی را به دلایل تاکتیکی روی نیمکت قرار داده 
بود و فلینی را پش��ت  سر مارسیال به عنوان تک 
مهاجم ق��رار داده بود. با به زمین آمدن رونی در 
نیمه  دوم و همکاری مقطعی او با فلینی یونایتد 
دقایقی امیدوارکننده به نظر رسید، اما این دقایق 
خیلی زود به پایان رسید. در آخرین دقایق بازی 
یونایتدی ها در بریتانیا س��رود معروف »ما هرگز 
نمی میریم« را س��ر دادند. شاید اینطور باشد، اما 

یونایتد نیاز به احیا شدن دارد. 

گزارش اخبار

مهدی طاهرخانی:  آنچه امروز بر سر تراکتورسازی 
آمده و موجب ش��ده این تیم طی چند ماه رکورد 
۱4 س��ال شکس��ت ناپذیری اش در تبری��ز مقابل 
پرس��پولیس را شکسته ش��ده ببیند و در کمتر از 
۱0 روز در دو مص��اف متوالی با اس��تقلال یک بار 
مساوی کند و بار دیگر با یک شکست، جام حذفی 
را از دست شده ببیند همه و همه دلایلی دارد که 
ریشه اش را می شود در پادگانی شدن این تیم دید. 
شاید اگر باندی که کارش تهیه کارت های جعلی 
معاف از خدمت بود، هرگز افش��ا نمی ش��د امروز 
تراکتورس��ازی همان تیم مقتدر فصول قبل بود. 
آنچه بر سر تبریزی ها آمده اتفاقی بود که می شد 
آن را حدس زد.  بازیکنانی که همه آنها »عامدانه« 
یک بار قانون را دور زده و »کارت معافی دروغین« 
با پرداخت »وجه« تهیه کرده بودند با حقوق ماهی 
۱50 ه��زار تومان به تبری��ز آمدند و هیچکس در 
تراکتورس��ازی حواس��ش نبود این سربازان با چه 
انگیره ای باید همان س��تاره های س��ابق باش��ند؟ 
قیمت شان مفت بود،سرباز بودند و تونی اولیویرا که 
پ��س از پایان لیگ به پرتغال رفته بود قبل از آغاز 
لیگ پانزدهم در تبریز نبود تا بی جهت در تیمش 
را به روی هر س��ربازی باز نکند. این تیم مش��کل 
جدی و اساسی در پیکره دفاعی دارد اما به صورت 
توامان 2 هافبک به اسم رحمانی و رفیعی را جذب 
کردند که فوتبال شان مثل هم است. تراکتورسازی 
امروز چوب ساده انگاری و رفتار غیرمسؤولانه تونی 
اولیویرا و مدیرعامل تیمش را می خورد. آنهایی که 
پی��ش خود فکر نکردند آیا جذب هر س��ربازی به 
واس��طه مفت بودنش لازم است؟ سروش رفیعی، 
بختیار رحمانی، علی حمودی، س��ینا عش��وری و 
ش��جاع خلیل زاده باید روی چه حسابی جانشان 
را برای تیم ش��ان بگذارند؟ ب��ه خاطر قرارداد چند 
صد میلیونی؟ به خاطر دعوت شدن به تیم ملی؟ 
به خاط��ر دقیقا چه چیزی باید س��اق خود را در 
معرض خطر بگذارند؟ داس��تان س��ربازهایی مثل 
اخباری ک��ه با قرارداد حرفه ای به تراکتورس��ازی 
آمدند و خودش��ان برای س��رباز شدن ش��ان اقدام 

کردند با س��ربازانی که قانون را یک بار دور زدند، 
متفاوت است.  این تفاوت هم در عملکرد آنها عیان 
است و هم عکس العملشان هنگام باخت. گلر جوان 
و آینده دار تراکتورس��ازی ب��ه خاطر باخت مقابل 
استقلال درون زمین مانده بود و گریه می کرد اما 
بختیار رحمانی خ��ودش را زود به پرویز مظلومی 
می رس��اند تا درب��اره حضورش در اس��تقلال در 
نیم فصل با او حرف بزند. کسی وصله »خیانت« به 
سربازانی که کارت پایان خدمت شان یک بار باطل 
ش��ده نمی زند اما به خاطر وضعیتی که »قانون« 
برای آنها به پدید آورده، یک نفر بگوید چرا آنها باید 
سلامتی شان را به خاطر تیم شان به خطر بیندازند؟ 
بازیکنی که می داند پولی دریافت نمی کند، امکان 
حض��وش در تیم ملی هم فع��لا وجود ندارد، تنها 
یک هدف دارد؛ تا روزی که سربازی اش تمام شود، 
تنش را س��الم نگه دارد. عملکرد سروش رفیعی و 

بختیار رحمانی در روز بازی با استقلال به خودی 
خود بیان کننده هم��ه واقعیت بود.  درگیری های 
میان��ه می��دان را نگاه کنید تا متوجه ش��وید این 
دو چگونه مهندس��ی ش��ده در برخوردها شرکت 
می کردن��د مخصوصا رحمانی ک��ه خودش عنوان 
کرده 2 س��ال اس��ت یک ریال از فوتب��ال درآمد 
نداش��ته از این رو به هر قیمتی ش��ده می خواهد 
سالم بماند تا نیم فصل دست کم با یک قرارداد 400 
میلیون تومانی تا پایان فصل روانه استقلال، فولاد 
یا هر تیم دیگری ش��ود. اینها همه بدیهیاتی بود 
که به راحتی می شد درباره بازیکنان سرباز حدس 
زد اما هیچ یک از مدیران تراکتورسازی و همچنین 
مربی سابق این تیم متوجه آن نشدند تا قلعه نویی 
ح��الا همه آبروی��ش را اینگونه ب��ه معرض حراج 
بگذارد. بدترین تیم های او در بدترین روزهایشان 
هرگ��ز آنگونه بازی نمی کردند که تراکتورس��ازی 

مقابل اس��تقلال در تبریز بازی کرد. کار برای امیر 
دشوار است و او در همان ابتدا متوجه ضعف اصلی 
تیمش شد و به درستی نوک انگشتش را به سمت 
س��ربازها برد.  حالا این تجربه گرانقیمت به مدد 
دیگر تیم های نظامی می آید تا اینگونه چشم بسته 
آغوش خ��ود را برای هر خرید مفت��ی باز نکنند. 
امث��ال رحمانی،رفیعی و حتی حم��ودی پیش از 
این کیفیت عالی خود را نش��ان داده اند و حالا اگر 
اینچنین بی مسؤولانه و بد بازی می کنند دلیلش 
همان مسائلی اس��ت که ذکرش رفت. شاید بهتر 
باشد قلعه نویی برای اصلاح تیمش سراغ بازیکنانی 
ب��رود که انگی��زه و بهانه کافی ب��رای خوب بودن 
داشته باشند. اگر آبی از سربازان متخلف)نه مثال 
اخباری( گرم می ش��د تونی اولیویرای مس��ن )که 
می دان��د غیر از تراکتور هیچ تیمی در جهان دیگر 
سراغش نمی آید( اینگونه هوشمندانه فرار نمی کرد.

 اگرچه برانکو مقابل رسانه ها از عملکرد سوشا 
در مش��هد تمجید کرد اما از باش��گاه پرسپولیس 
خبر می رس��د آنها به  دنبال یک پروژه دروازه بانی 
هستند. پرسپولیس در صورتی شانس کسب عنوان 
قهرمانی را دارد که ب��ر خلاف رقبا هیچ اعتمادی 
به گلرهای��ش نیس��ت. نیم فصل لی��گ پانزدهم 
بیان کننده یک واقعیت درباره تیم های مدعی بود؛ 
اگر می خواهی طعم صدرنش��ینی را بچش��ی باید 
حتما یک گلر مطمئن درون دروازه ات باشد. پیرو 
همین موضوع بود که استقلال تهران و خوزستان 
و حتی ذوب آهن به واسطه درخشش گلرهای خود 
توانستند امتیازات خوبی کسب کنند. اما اوضاع برای 
پرسپولیس نگران کننده بود. سوشا مکانی هرگز آن 
دروازه بانی نبود که مدافعان تیم نسبت به حضورش 
دلگرم باش��ند. دریافت گل ه��ای بد و غیرمنتظره 
یکی دیگ��ر از معایب مکانی اس��ت. گلری که اگر 

در آرامش باش��د قابلیت های 
زی��ادی خواهد داش��ت. او در 
لیگ س��یزدهم یکی از ارکان 
اصل��ی قهرمان��ی ف��ولاد بود. 
 به عن��وان بازیک��ن جدید در 
نیم فص��ل نقل و انتق��الات از 

نفت تهران به فولاد رفت و موفق شد با فرکی طعم 
قهرمانی را بچشد. اما وقتی از آغاز لیگ چهاردهم به 
پرسپولیس آمد دیگر خبری از آن دروازه بان موفق و 
چالاک نبود. او فصل قبل عملکرد سینوسی داشت 
و پس از اخراج عجیب و مشکوک  نیلسون توسط 
درخشان، مبدل به گلر شماره یک پرسپولیس شد. 

انتظار می رف��ت در آغاز لیگ 
پانزدهم برانک��و با جذب یک 
گلر بزرگ دیگر مثل حامد لک، 
رقابت را درون دروازه بالا ببرد. 
اما سرمربی کروات قرمزها همه 
گزینه ها را رد کرد تا سرانجام 
قرع��ه به نام ایمان صادقی بیفتد که عملکرد او در 
ابتدای فصل نشان از اش��تباه بزرگ برانکو داد. در 
نخس��تین بازی نیم فصل دوم باز هم سوشا مقابل 
پدیده پر اش��تباه ظاهر ش��د و دست آخر از زمین 
مسابقه بیرون رفت. البته اخراج او در پایان به نفع 
قرمزها شد چرا که پرسپولیس با عدم دریافت گل 

س��وم در آن صحنه، موفق ش��د بازی را به تساوی 
بکشاند. اما حالا شنیده می شود پروژه تعویض سوشا 
ب��ا بیرانوند باز به اجرا افتاده اس��ت. این جا به جایی 
چند ماه قبل به ذهن مدیران پرس��پولیس رسید 
و برانکو هم تقریبا از آن حمایت کرد. اما مش��کل، 
عدم موافقت علیرضا منصوریان بود. سرمربی نفت 
که با بیرانوند به مش��کل خورده بود در مقطعی از 
فصل قصد اخراج او را داشت اما گویا عملکرد ضعیف 
سوش��ا او را ترس��انده و نمی خواهد این جابه جایی 
صورت بپذیرد. حالا باید دید پرسپولیس��ی ها پلن 
دیگ��ری برای جذب یک گلر بزرگ در جیب دارند 
یا نه. مکانی به اندازه کافی در پرس��پولیس فرصت 
درخشش داش��ته است اما او نش��ان داده به هیچ 
عنوان مدیریت بحران و حاشیه در تیم های بزرگ 
را ندارد و از این رو بعید است پرسپولیس به واسطه 

عملکرد او به جام برسد.

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی کشورمان گفت: 
درس��ت اس��ت برجام برای دولت بسیار مهم است 
اما کاش ورزش��کاران هم مه��م بودند و به آنها هم 
رسیدگی می شد. محمد بنا در گفت وگو با تسنیم، 
در پاسخ به این س��وال که حضور »امیر قلعه نویی 
استقلالی« در خانه کش��تی و دیدارش با »محمد 
بنای پرسپولیس��ی« چطور رخ داد، اظهار داشت: 
درس��ت است که قلعه نویی اس��تقلالی است اما او 
اکنون قرمز می پوش��د و س��رمربی تیم پرطرفدار 
تراکتورسازی تبریز اس��ت. من، ملی فکر می کنم 
و بحث پرس��پولیس و استقلال برایم مهم نیست. 
س��رمربی تیم ملی کش��تی فرنگی درباره ش��رایط 
فدراس��یون کشتی تصریح کرد: شرایط فدراسیون 
و گرفتاری های آن بس��یار زیاد اس��ت و در س��ال 
المپیک این گرفتاری ها بیش��تر از قبل شده است. 
از مس��ؤولان دل کنده و دیگ��ر فریاد نخواهیم زد. 

خواس��ته های نابجایی نداریم 
که مس��ؤولان ورزش نتوانند 
اجرا کنند اما تصمیم گرفته ایم 
دیگ��ر داد نزنیم. م��ا وظیفه 
داریم تا نفس آخر وظایف خود 
را انجام دهیم و شرایط موجود 

را نیز درک می کنیم و تنها  به عش��ق س��ربلندی 
ای��ران کار خواهیم کرد. واضح اس��ت به تیم هایی 
که می خواهند در المپیک افتخارآفرین باشند باید 
رسیدگی شود اما به نظر من مسؤولان دولت و حتی 
وزیر ورزش همه چیز را نمی گویند. کاش سخنگوی 
دولت بگوید و اعلام کند »کشتی گیران بدون هیچ 

درخواس��تی بیاین��د و تلاش 
کنن��د و م��ا نمی توانیم کاری 
برای آنها انج��ام دهیم« تا ما 
هم تکلیف را بدانیم و مطمئن 
باش��ید ب��ا این ش��رایط دیگر 
توقع��ی هم نیس��ت، به عنوان 
مثال در همین مس��ابقات پهلوانی کش��تی گیران 
درخواست داشتند رئیس جمهور به مسابقات بیاید 
اما کاش اگر مسؤولان نمی خواستند بیایند حداقل 
از طری��ق س��خنگوی دولت اع��لام می کردند »ما 
نمی آییم«. وی تأکید کرد: نمی دانم چطور اس��ت 
که زنگن��ه )وزیر نفت( اع��لام می کند »همه چیز 

را گرفته اند و ش��رایط بد است و مشکل داریم« اما 
برای اینگونه موارد کس��ی جوابگو نیست. ما نوکر 
مردم هم هس��تیم اما دولت باید با همه مشکلات 
کنار بیاید. این دولت، دولت کشوری مثل سوییس 
نیس��ت که همه چیز بر وفق مراد باشد. ما منطقی 
هس��تیم و می دانیم همه دنیا به ما نگاه می کنند و 
می خواهند ما را بزنند و در این کشور، رئیس دولت 
شدن هنر می خواهد. به اعتقاد من نباید تنها دل به 
برجام بست و س��ایر موارد را رها کرد. هر چیز در 
جای خودش خوب است اما کاش به اندازه ای که به 
برجام اهمیت می دهند به ورزشکاران هم رسیدگی 
کنن��د و اینگونه در س��ال المپیک، ورزش��کاران 
رها نمی ش��دند. س��رمربی تیم ملی کشتی فرنگی 
کشورمان خاطرنشان کرد: همه می دانند من حرفم 
را به صراحت می زنم. نه اینکه بخواهم انتقاد کنم اما 

معتقدم باید هر فردی وظیفه خود را بداند.

دلیل سقوط تراکتورسازی با وجود استخدام بازیکنان بزرگ

اعتماد به سربازان متخلف

سخنگوی دولت اعلام کند کاری برای کشتی گیران نمی کنیم

بنا: کاش ورزشکاران به اندازه برجام برای دولت ارزش داشتند

تلاش مخفیانه پرسپولیس برای توافق با نفت

کسی به سوشا اعتماد ندارد
یادداشت


